
 
CITÉ DE DORVAL 
CITY OF DORVAL 
 

DEMANDE D’USAGE CONDITIONNEL 
 
AVIS PUBLIC est donné qu’à sa séance ordinaire du 21 mars 2022, le conseil municipal doit 
statuer sur la demande d’usage conditionnel suivante, conformément au règlement  
RCM-60D-2015 :  
 

Emplacement Usage conditionnel 
Lot 1 522 506  

560, boulevard Graham 
Aménagement d’un logement intergénérationnel au 2e 
étage d’une nouvelle habitation unifamiliale. 

 
La séance du conseil sera tenue à 20 h au centre communautaire Sarto-Desnoyers, salon D, 
1335, chemin du Bord-du-Lac – Lakeshore, Dorval, à moins d’un resserrement des consignes 
sanitaires présentement en vigueur en lien avec la COVID-19. Toute personne ou organisme 
intéressé pourra se faire entendre par le conseil relativement à cette demande. 
 
DONNÉ À DORVAL, QUÉBEC, ce 2 mars 2022. 
 
 
 
Me Chantale Bilodeau 
Greffière 
 

APPLICATION FOR CONDITIONAL USE 
 
 
PUBLIC NOTICE is hereby given that at its regular sitting of March 21, 2022, the City Council 
will study the application for the following conditional use, pursuant to by-law RCM-60D-2015: 
 

Location Conditional use 

Lot 1 522 506 
560, Graham Boulevard 

Construction of an intergenerational dwelling on the 
2nd floor of a new single-family dwelling. 

 
The council meeting will be held at 8 p.m. on the date mentioned hereinabove at the Sarto-
Desnoyers Community Centre, Salon D, 1335 chemin du Bord-du-Lac—Lakeshore, Dorval, 
unless there is a tightening of the health measures currently in force in connection with the 
COVID-19. Any interested person or body may be heard by the Council with respect to this 
request. 
 
GIVEN AT DORVAL, QUÉBEC, this March 2, 2022. 
 
 
 
Me Chantale Bilodeau 
City Clerk 
 


